
Skolebestyrelsesmøde torsdag  den 27.april kl. 17-
20. Der er lidt mad ved mødets start. 
Deltagere: 
Afbud: Diana, Susanne Rytter 

 

1. Godkendelse af dagsorden og valg af 
skribent til kort nyt (30 min) 

Dagsorden er godkendt 
Skribenten er: Mathias 
 

2. Ny skole og dagtilbud Ry (60 min) (D) 
Peter Beck Milsgård, skolechef, deltager i mødet 
Skolebestyrelsen ønsker bl.a.at drøfte: 
 

 Bestyrelsens inddragelse hvornår og i 
forhold til hvad? 

 Skoledistrikter i forbindelse med ny skole i 
Ry 

 Hvordan bliver ny skole fyldt op i 2026? 
 Sikker skolevej mellem Knudsø og Ny skole 

i Ry 
 

Peter introducerer sig selv. 
 

Peter er inviteret for at vi bliver klogere på den nye 
skole.  
Peter giver en status på processen, som er meget 
kvalificeret og ordentlig overfor det pædagogiske 
grundlag for den ny skole. Der holdes fast i de 
visioner som skolen og bestyrelsen har lagt som 
grund for processen. 
 
Sikker skolevej skal italesættes og insisteres på, for 
at sikre sammenhængen mellem haller og skole 
Knudsø. OBS på at budgettet til byggeriet ikke skal 
finansierer den sikre skolevej. 
Men hvordan kommer vi i mål med at få lavet en 
god skolevej for de bløde trafikanter – 
skolebestyrelsen ønsker at søge kontakt til Vej & 
trafik for at tage en drøftelse herom. Jette og Peter 
tager bestyrelsens ønske med i styregruppen. 
 
Jette supplerer med tidslinjen for byggeriet. Sidste 
workshop D. 4.Maj og udbudsrunden kører frem 
mod bygherre bedømmelsen i december 2023. 
Der arbejdes med muligheden for “små skoler i 
skolen” altså at man har mindre områder på 6 
klasser som “hører til” et sted. Skolens tidsplan er 
stadigt at skolen står færdig 1.Aug 2026. 
 
Ifht skoledistrikter så er fagcheferne i gang med 
sagsfremstilling til høring, ifht at indstille til politisk 
behandling efter sommerferien. Distrikterne vil 
blive vedtaget til januar, så henover efteråret 2023 
bliver vi klogere, og i Januar er vi bekendte med 
den nye skole. 
Dvs. At man i foråret 2024 kan skrive sit barn op til 
at man skal gå i den nye skole når man skriver sig 
op til Knudsø. 
 
Det er udgangspunktet for den kommende skole at 
det er én samlet bestyrelse. 

3. Nyt fra ledelsen til orientering (10 min)(O) 
 

 



Besøg fra 46 kommende 0.klasse børn – et par 
rigtig dejlige praktikdage stort tak til Winnie, Elise, 
Mette, Winnie og Karin. 
 
Bornholm og teateruger fylder rigtig meget hos 
børn og voksne.  
Ny vikar Jakob Schmidt, som er læreruddannet. 
 
Overgang fra SFO-klub ændres, så vi skaber mere 
sammenhæng på tværs. Der sker ansættelser af 
Oksana og Marius evt. Én mere. 
 
Susanne er tilbage på knudsø 3-4 gange ugentligt. 
Hun sidder mest i børnehuset, men bevæger sig 
stille rundt mellem de 2 afdelinger. 
 
Vuggestuen er næste fyldt op, de sidste 
ansættelser er på plads. 
Vi har ansat Karoline pædagogmedhjælper, Siff 
bevægelses pæd, og i dag Mette pædagog med 
start 16 maj. 
I børnehaven, Børnehuset, har vi pr 1/6 ansat 
Camilla Pædagog. 
 
På mandag er der personalemøde i Børnehuset 
hvor der vil være fokus på hvordan vi styrker 
samarbejdet i huset. 
 
I hulen er der bedsteforældredag næste torsdag. 
Desværre er beskeden herom ikke kommet ud i for 
god tid, så vi håber så mange bedsteforældre, som 
muligt, har mulighed for at deltage. 
 

4. Tilbagemelding fra dialogmødet – Mikkel 
(10 min) (D) 

Der var brainstorm og dialoger om den nye Børn og 
Unge politik. Én vision for arbejdet med den er at 
den bliver mere tilgængelig og brugt bredt. Lige nu 
er det meget i begynderstadiet, dermed ret 
“fluffy”. 

5. Nyt fra elevrådet (10 min) (O+D) Der har været ønsker fra elevrådet angående 
Rutschebane, lego og barbiedukker til SFO og 
skolens legeplads. 

6. Digitaldannelse og revidering af princip for 
brugen af mobil – bilag er i mappen (20 
min) (D+B) 

Brugen af mobil: en god ide at der tilføjes Smart 
Watchs.  
Mulighed for at lave forældrearrangement om 
digitaldannelse, hvor forældrene aktivt byder ind 

Bestyrelsen lægger op til et langvarigt forløb over 
et skoleår som indeholder 4 møder med aktiviteter 
og informative indspark. Sådan at man som 
forældre får et fælles fagligt funderet bagtæppe, 
som kan konkluderer en snak hvor vi tager nogle 
pointer, der kan danne grundlag for et princip om 
digital dannelse. 
 



Der laves et nyt princip for digitaldannelse. Krishna 
tager fat i konsulent og laver oplæg sammen med 
Mathias til næste bestyrelsesmøde. 

 

Vi har brug for hjælp til at lave et forløb, og vi vil 
gerne invitere forældre til disse forløb, som skal 
forme principperne. 
Vi søger at forankre det i forældrerådet, samt 
indsamle tilbud på understøttelse udefra på 
erfaringer, muligvis købe en “digital 
dannelsespakke” 
 
Børnene og personalet skal inddrages i en proces 
om arbejdet. 

7. Forældretilfredshedsundersøgelse – skal vi 
det og hvem? (D)(20 min) 

Vi har lavet én de sidste 2 år i træk. 
En opmærksomhed på om det er en “ventil 
funktion” eller om vi rent faktisk kan bruge den til 
noget i forbindelse med udvikling eller 
opmærksomheder. 
Beslutning: Der kommer ikke en 
forældretilfredshedsundersøgelse i 2023 

8. prioritering af hvilke principper, der skal 
revideres – listen af gældende gennemgår 
vi på mødet (20 min)(D+B) 

Der præsenteres et udkast til rækkefølge på mødet 

Brand og evakueringsplan 
 07.02.2020 
 
Sorgpolitik uden dato 
 
Kommunikation mellem skole og hjem  
19. november 2020  
 
Brug af mobiltelefon  
14. juni 2017 
 
Motion og bevægelse 2022 
 
Princip For fordeling af opgaverne på knudsø 
17.februar 2020 
 
Skole-hjemsamarbejdet 
 23. februar 2021 
 
Undervisningspligten ved udøvelse af eliteidræt  
19. november 2020 
 
Undervisningens organisering  Uden dato 
 
Klassekasser uden dato 
 
Klassedannelser 18. januar 2021  
 
Fællesarrangementer samt lejrskoleophold 23/2 
2021 
 
SFO og Klub 23. marts 2021 



 
Jette, Bjarke og Kasper prioriterer hvilke vi kigger 
på næste gang 

9. Lukket møde 
 

Jette orienterer 

10. næste møde den 23.maj 23 
 

 

 HUSK besøg i den nye klub  

 
 

 

 


